
Kunnanvaltuusto § 49 31.08.2020

KYSELYTUNTI

Kvalt § 49 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle
kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin
yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista
asioista.

Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä.
Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa.

Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä
(4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä
kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin.
Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on
kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys.

Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä
kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua.

Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja.

Ehdotus: Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127
§:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin.

Päätös: Valtuutettu Sanna Salmela kysyi, että miksi nuorten kesätyöllistämistuessa arvostetaan
vähemmän perheenjäsenen työllistämistä.

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että tuki on noin 20 % pienempi perheenjäsenen
osalta. Asia käsitellään seuraavan kerran ensi keväänä kunnanhallituksessa.

Valtuutettu Anni Hertteli kysyi, että nyt on hyvät, missä vaiheessa on tulossa
linja-autopysäkit Kivijärventielle ja että onko intervallipaikkojen osalta asia edistynyt.

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että intervallipaikkojen osalta odotetaan Soiten
yhteydenottoa ja tarkoitus saada asia ensi vuoden investointeihin.

Tekninen johtaja Alpo Anisimaa vastasi linja-autopysäkkeihin, että sijoitusluvat
haetaan, kun Oksakosken koulusta on tehty päätös ja koulukuljetusreitit vakiintuvat.

Valtuutettu Tapio Peltokangas kysyi, että oliko Oksakosken koulun oppilaat
välttämätöntä siirtää kaikki Kirkonkylän koululle, olisiko osa voinut jäädä liikuntasaliin ja
kuka on tehnyt päätöksen.

Sivistys- ja hallintojohtaja Mervi Pääkkö vastasi, että liikuntasali ei ole kunnollinen
koulupaikka, oli välttämätöntä siirtää kaikki Kirkonkylän koululle. Valtuusto ei ole vielä
tehnyt päätöstä Oksakosken koulusta, joten sivistys- ja vapaa-ajanlautakunta teki
päätöksen väistöstä tälle lukuvuodelle.
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